
Komite občinske konference ZKS

Z novim poletom
Sišenskl komunisti so imeli v decembru svo-

jo obračunsko in volilno konierenco, na kateri
so izvolili tudi nove organe konference. Več o
konierenci stno zapisali že v prejšnji številki
Javne tribune, v tej pa objavljamo tudi razgo-
vor s sekretarjem komiteja OK ZKS Ljubljana-
ŠiSka Francem Hribarjem o nalogah in usme-
ritvah OK ZKS Ljubljana-Šiška v tem mandat-
nem obdobju.

Na širšem političnem aktivu samoupravnih,
vodstvenih in političnih predstavnikov iz ma-
terialne proizvodnje so se udeleženci razgovora
— bilo jih je okrog 750 — seznanili z najaktu-
alnejšimi vprašanji v zvezi z uresničevanjem
srednjeročnega programa družbenega razvoja v
letu 1977, s programskimi izhodišči srednjeroč-
nega programa razvoja v letu 1978, z nalogami
na področju ljudske obrambe in družbene sa-
mozaščite in nalogami, ki jih bo treba opraviti
pred volitvami.

Aktiv komunistov — delavcev neposrednih
proizvajalcev je na svoji seji ocenil devetme-
sečne ekonomske dosežke v šišenski občini,
razpravljal pa je tudi o srednjeročnem progra-
mu razvoja v letošnjem letu.

V prvih dneh decembra so bile končane
volilne konference v osnovnih organizacijah
ZK. Konference so bile dobro pripravljene, ko-
munisti pa so kritično ocenjevali vsa dmžbe-
noekonomska in druga vprašanja, s katerimi so
se spopadali v preteklih letih.

Šišenski komunisti so v decembru svojo po-
zornost in delovanje še posebej usmerili v
uresničevanje zakona o združenem delu. Do
konca decembra je približno 35 % organizacij
združenega dela sprejelo vse potrebne samo-
upravne akte, prav takšen odstotek OZD ima
sedaj samoupravne akte v javni razpravi, de-
lavci pa naj bi jih sprejeli januarja, medtem ko
v manjših delovnih organizacijah še precej
škriplje pri pripravi takih aklov. Toda do kon-
ca februarja Ietos naj bi tudi v teh OZD uskla-
dili svoje akte z določbami zakona o združe-
nem delu.


